

Documents required for applying to Dagestan State Medical University

1. Application for admission in the registered form (sample)
 2. Original documents on education (legalized according to established procedure)
 3. Certificate of recognition of education in the Russian Federation (if necessary)
 4. Translation of the document on education and its transcript into Russian (notarized)
 5. Translation of a foreign citizen identity document into Russian (notarized).
 6. A copy of an entry visa to the Russian Federation if a foreign citizen arrives in the Russian Federation on an entry visa.
 7. Copy of the migration card.
 8. The original medical certificate of examination for the absence of HIV infection, hepatitis, (certificate of fluorography, narcologist, psychiatrist).
 9. Photos of 12 pieces (3 x 4 cm, matte),
 10. Health insurance card valid in the territory of the Russian Federation.
 11. A copy of the passport with a notarized translation into Russian.
- (Attention!** Until the expiration date of your passport must remain at least 18 months from the date of entry to Russia!)

Документы необходимые при поступлении в ДГМУ

1. Заявление о приеме по установленной форме (образец)
2. Оригиналы документов об образовании (легализованные в установленном порядке)
3. Свидетельство о признании образования в Российской Федерации (при необходимости)
4. Перевод на русский язык документа иностранного государства об образовании и приложения к нему (заверенный нотариально)
5. Перевод на русский язык документа, удостоверяющего личность иностранного гражданина в Российской Федерации (заверенный нотариально)
6. Копия визы на въезд в Российскую Федерацию, если иностранный гражданин прибыл в Российскую Федерацию по въездной визе.
7. Копия миграционной карты.
8. Оригинал медицинской справки об обследовании на отсутствие ВИЧ-инфекции, гепатиты, (справка о прохождении флюорографии, нарколога, психиатра).
9. Фотографии 12 штук (3 x 4 см, матовые),
10. Страховой полис медицинского страхования здоровья и жизни, действующий на территории Российской Федерации.
11. Копия паспорта с нотариально заверенным переводом на русский язык.

(Внимание! До даты окончания срока действия вашего паспорта должно оставаться не менее 18 месяцев с момента въезда в Россию!)

